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Wonen 
 

We hebben in onze gemeente momenteel niet alleen een tekort aan woningen, maar vooral ook 

een mismatch tussen vraag en aanbod. Met name bestaat een grote behoefte aan kleinere 

woningen voor senioren en kleinere huishoudens in onze dorpen en de Vesting. Onze starters 

zitten met de handen in het haar, omdat er meer woningen te vinden zijn van boven het half 

miljoen, dan woningen die betaalbaar zijn voor deze doelgroep. VVD Heusden wil dat onze lokale 

jongeren in onze gemeente kunnen blijven wonen. We willen dit in de komende periode nog 

duidelijker in de Woonvisie opnemen. Bijvoorbeeld door per kern een streef aantal 

starterswoningen op te nemen. Waar mogelijk worden deze gerealiseerd in samenwerking met 

lokale aanbieders of via CPO-projecten. 

 

Gelukkig bouwen we in onze gemeente de 

komende jaren nog veel huizen en dit 

moeten er nog meer worden als het aan VVD 

Heusden ligt. Waar het verstandig kan, 

moeten we bouwplannen versnellen. Echter, 

zijn wij geen voorstander van het overhaast 

volbouwen van alle toekomstige 

mogelijkheden. Dit zou ertoe leiden dat een 

groot deel van de woningen bij 

woningzoekers van buiten onze gemeente terecht zou komen. Daarnaast is de Heusdense 

woningmarkt voor de lange termijn gebaat bij nieuwe ontwikkellocaties om de doorstroming te 

kunnen behouden.  

 

Wekelijks komen er bij de gemeente grote en kleine plannen binnen voor ontwikkellocaties. In 

onze gemeente en in de samenleving zijn er echter nog veel meer kansrijke ontwikkel ideeën. Om 

deze ideeën beter te stroomlijnen stelt VVD Heusden voor om een kansenkaart te maken 

waarmee ook goed geprioriteerd kan worden. Niet alles kan tegelijk opgepakt worden. VVD 

Heusden pleit er daarom voor om met een kansenkaart concreet in beeld te brengen welke 

ontwikkel ideeën het meest kansrijk zijn en op welke termijn. 

 

VVD Heusden benadrukt dat we trots mogen zijn en blijven op het dorpse karakter van onze 

kernen. Onze gemeente kent relatief veel grote panden in de historische dorpslinten en in de 

Vesting. Deze panden bieden kansen om meer en kleinere woningen te creëren. Daarnaast 

onderzoeken we mogelijkheden voor bescheiden hoogbouw in bijvoorbeeld het centrum van 

Drunen. Maatwerk is noodzakelijk om hobbels rondom bijvoorbeeld parkeren op  te lossen. 

 

Verder moeten we instrumenten in durven zetten om vooral voor onze eigen inwoners deze 

woningen beschikbaar te houden. Lokale huisvesting is in de eerste plaats om te voorzien in een 

lokale woonbehoefte, niet om te dienen als beleggingsobject.  
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VVD Heusden wil de oplossing versnellen tussen de mismatch in vraag en aanbod van kleinere en 

starterswoningen, door tijdelijke woningen te creëren met gebruikmaking van kwalitatief 

hoogwaardige modulaire concepten. Deze hoeven aan minder stedenbouwkundige eisen te 

voldoen dan reguliere woningbouwconcepten. 

 

 

Wat willen we concreet gaan doen: 

 We zetten in op het bouwen van starterswoningen en kleine woningen.  

 

 We willen gaan werken met een kansenkaart voor ontwikkellocaties. 

 

 Grote panden moeten makkelijk omgebouwd mogen worden in kleine woningen. 

 

 Kijken naar kansen voor bescheiden hogere bebouwing.  

 

 Tijdelijke woningbouw biedt kansen om versneld in behoefte te voorzien. 

 

 Anti-speculatiebeding en zelfbewoningsplicht invoeren in onze gemeente.  
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Ondernemen 
 

In Heusden is het midden- en kleinbedrijf groot 

en dit koestert de VVD Heusden. Door onze 

omvang zijn we in staat om korte lijnen te 

onderhouden met het bedrijfsleven en samen te 

werken met Ondernemend Heusden. Door de 

uitbraak van de Coronacrisis en de bijbehorende 

maatregelen lag de focus de afgelopen tijd 

logischerwijs vooral op het ondersteunen van 

getroffen ondernemers. 

 

Hopelijk kunnen we binnenkort weer verder en versneld doorzetten met het werken aan lange 

termijnprojecten. Met name bij de aanpak in de winkelgebieden is dit noodzakelijk. Nu niet 

investeren, vergroot de kans op problemen in de toekomst. Daarom blijven we vol inzetten met 

de centrum actieplannen in Vlijmen, Vliedberg en in Heusden Vesting. Samen met de winkeliers 

en vastgoedeigenaren is er nog meer dan genoeg werk aan de winkel.  

 

Voor Drunen ziet VVD Heusden de noodzaak om zich extra in te spannen. Het winkelgebied van 

Drunen is in basis een sterk winkelgebied. In het hart van het kernwinkelgebied zien we echter 

veel leegstand. Hier is een combinatie van twee verbetermedicijnen nodig:  

1. Compacter winkelhart. VVD Heusden stelt een transformatie van de aanloopstraten en 

een versterking van het winkelhart voor. 

2. Versterking door veraangenamen. Dit willen we gaan doen aan de hand van de inspiratie 

van Duindorp Drunen. Door meer groen in het centrum te plaatsen, pakken we gelijk ook 

het hittestress probleem aan. Door het huidige gemeentehuis een gemengde functie van 

ontmoeten én wonen te geven. En tot slot door het uitbreiden van terrassen, het 

verstandig verkeersluw maken van het Raadhuisplein, creëren we het Duindorp gevoel. 

Hiermee wil VVD Heusden het winkelhart Drunen tot dé ontmoetingsplek van Drunen 

maken. 

 

Ten tweede ziet VVD Heusden de noodzaak om ervoor te zorgen dat het lokale bedrijfsleven 

zichzelf kan blijven ontwikkelen. Hiervoor is het noodzakelijk dat we de komende periode op 

verantwoorde schaal nieuwe bedrijventerreinen gaan ontwikkelen. Deze kostbare vierkante 

meters worden ingezet voor de groei van onze eigen bedrijven en worden dus niet ingezet voor 

de bouw van logistieke dozen van bedrijven van buiten onze gemeente. Daarnaast zien we de 

opkomst van ZZP’ers. Om deze groeiende groep ondernemers zich te kunnen ontwikkelen, wil 

VVD Heusden op een goed ontsloten locatie in onze gemeente en in samenwerking met het 

bedrijfsleven een locatie creëren waar ZZP’ers een werk- en ontmoetingsplek kunnen vinden. 

Deze plek wordt gelijk ook de locatie waar bijvoorbeeld regionale ondernemersclubs fysieke 
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evenementen kunnen organiseren en netwerkborrels kunnen plaatsvinden en waar Heusden 

Young Talent een vast thuishonk kan krijgen. 

 

Ten derde is het tekort aan goede werknemers een grote uitdaging voor de meeste van onze 

bedrijven. Dit landelijke probleem kunnen we in Heusden niet alleen oplossen , maar door goede 

samenwerking kunnen we wel proberen het verschil te maken. Door de initiatieven tussen de 

gemeente, lokale ondernemingen en onderwijs in bijvoorbeeld “Heusden Young Talent” en 

“Platform Techniek” viel Heusden de afgelopen jaren al flink op in de regio. Deze 

samenwerkingen dragen bij aan een goed ondernemersklimaat in onze gemeente. Voor de 

komende periode ligt er de uitdaging deze mooie samenwerkingen verder te versterken en te 

verbinden met de samenleving en met maatschappelijke organisaties. Een andere oplossing voor 

personeelstekort is het inhuren van arbeidsmigranten. Dit brengt echter ook uitdagingen op het 

gebied van huisvesting met zich mee. De ondernemer heeft allereerst zelf de 

verantwoordelijkheid om dit goed te regelen. De VVD Heusden wil daarnaast inzetten op extra 

handhavingscapaciteit om de illegale probleemgevallen stevig aan te pakken. 

 

Tot slot gaan we ook extra aan de slag met ondernemers die actief  zijn op het gebied van 

digitalisering en circulaire economie. Niet door te denken dat we er meer verstand van hebben 

dan de ondernemer zelf, maar wel door ze slim aan elkaar te koppelen of juist op weg te helpen 

richting hulp in de regio of ze te faciliteren in een locatiebehoefte. 

 

 

Wat willen we concreet gaan doen: 

 In het centrum van Duindorp Drunen gaan we investeren. 

 De winkelgebieden in Vlijmen, Vliedberg en Heusden Vesting blijven extra aandacht 

houden. 

 We creëren extra ruimte voor onze MKB-bedrijven. 

 Heusden blijft ook lokaal het verschil maken op de verhitte arbeidsmarkt. 

 Samen bouwen we aan een ondernemers-ontmoetingsplek. 

 Extra capaciteit voor aanpak problematische huisvesting arbeidsmigranten . 

 De economie van morgen krijgt in Heusden vandaag al de aandacht.  
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Genieten 
 

Heusden en omgeving hebben veel potentie om de toerist te vermaken. Het enige wat we echt 

nog te weinig hebben zijn verblijfsaccommodaties. Juist kleinschalige en hoogwaardige 

accommodaties passen goed bij ons aanbod en zijn ruimtelijk ook goed t e realiseren in 

bijvoorbeeld het gebied tussen Duinen en Duindorp. ‘Massa is kassavakantieparken’ willen we 

niet.  

In het tussengebied tussen Duindorp en Duinen gaan we in de 

“Mogelijkmakers-stand” als het gaat om het toevoegen van extra 

recreatiefaciliteiten. Daarnaast gaan we in die omgeving beginnen 

met het meer aantrekkelijk maken van het landschap. Denk hierbij 

aan het toevoegen van kleurrijke bloemen, extra bomen en andere 

landschapselementen. Mogelijk kan dit naast de agrarische sector 

een economische impuls geven aan dit gebied. 

 

Corona heeft er bij veel van onze ondernemers de afgelopen jaren 

flink in gehakt. Vooral de horeca en evenementensector in onze gemeente heeft forse klappen 

gehad (en we weten niet hoelang dit nog gaat duren). De combinatie van overheidssteun en het 

opeten van het eigen vermogen of pensioen heeft ervoor gezorgd dat ze nog bestaan. De 

komende vier jaren hebben deze sectoren zeker nog nodig om weer enig vet op de botten te 

krijgen. Hierom moeten we ze de komende periode blijven helpen en ze de ruimte geven die ze 

nodig hebben. In de coronaperiode hebben we bijvoorbeeld kennis gemaakt met vergroting van 

terrassen. Zowel ondernemers als ook de gemeenschap is dit goed bevallen. Waar dit veilig kan 

willen we terrassen ook in de toekomst structureel meer ruimte geven.  

 

Onze Vesting behoort tot ’s lands mooiste. Hier moeten we het historische verleden koesteren , 

maar ook blijven nadenken over de toekomst. Niet alles kan, maar geen vernieuwing in de Vesting 

brengen waar nodig is geen optie. De Vesting heeft de toerist en recreant nodig om het 

voorzieningenniveau nu en in de toekomst op peil te houden.  

 

De komende jaren zijn er diverse forse vervangingsinvesteringen nodig voor het Run. We moeten 

onderzoeken wat de beste investering is: of vervangen of inzetten op een andere 

zwemwaterlocatie. Want dat er een zwemwaterlocatie moet blijven, staat voor ons als een paal 

boven water.  

 

Wat willen we concreet gaan doen: 

 De Horeca geven we waar het kan structureel extra ruimte. 

 Tussen Duin en dorp zetten we in op extra recreatiefaciliteiten en beleving. 
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 Ook in de toekomst blijft er een openlucht zwemwater locatie in Heusden. 
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Agrariërs 
 

Heusden bestaat voor een groot gedeelte uit een mooi en prachtig buitengebied waarvan vooral 

de agrarische sector de zorg en het beheer heeft om dat in stand te houden.  

 

VVD Heusden is bezorgd, omdat veel boeren overwegen te stoppen. Op de Vrijkomende 

Agrarische Bebouwingen (VAB) moeten we via maatwerk zoeken naar mogelijkheden die passen 

in het gebied. Overigens mogen deze nieuwe bedrijven geen belemmering vormen voor de 

ontwikkeling van de bestaande agrarische bedrijven. In het werk van de boeren zit immers zoveel 

schoonheid, denk alleen al aan de producten van het boerenbedrijf en aan het landschap dat 

boeren in stand houden.  

 

Op dit moment komt er veel op de 

agrarische sector af. Soms lijkt het 

dat boeren vooral in het 

verdomhoekje zitten. VVD 

Heusden ziet ook veel kansen, we 

denken daarom constructief mee 

en verzetten ons niet tegen 

veranderingen. VVD Heusden is 

trots op de agrarische sector en zal 

zich in overleg met ZLTO De 

Langstraat in blijven zetten voor 

boerenbedrijven die zich 

eigentijds willen ontwikkelen, zodat de volgende generatie kansen blijft zien om in onze 

gemeente een mooie toekomst op te bouwen.  

 

De agrarisch ondernemer van de toekomst pakt kansen op veel meer vlakken dan in het verleden.  

 

 

 

 

Wat willen we concreet gaan doen: 

 Boeren met ambitie helpen we te groeien; 

 Via maatwerk geven we toekomstmogelijkheden aan VAB; 

 Geen nieuwe extra lokale regeldruk voor agrarische ondernemers boven op de regels 

vanuit het rijk en de provincie. 
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Duurzaamheid 
 

VVD Heusden erkent dat we een grote uitdaging en verantwoordelijkheid hebben om onze 

samenleving te verduurzamen. Voor deze uitdaging en verantwoordelijkheid lopen wij niet weg. 

Zo is het volgen van doelstellingen uit het klimaatakkoord van Parijs voor ons  een belangrijk 

ijkpunt. VVD Heusden vindt het belangrijk, dat dit wel op een tempo gaat wat iedereen kan 

bijbenen. Wanneer deze veranderingen op het gebied van duurzaamheid te snel gaan, levert dit 

weerstand op bij onze inwoners.  

 

We willen vol inzetten op zon op dak. Tenenkrommend is dat goedwillende ondernemers 

momenteel geen netaansluiting kunnen krijgen voor de zonnepanelen op hun dak. Wat VVD 

Heusden betreft wordt de schaarse netwerkcapaciteit eerst voor panelen op dak gebruikt voordat 

andere energie-initiatieven aan de beurt zijn. 

 

Daarnaast mag er wat ons betreft geen sprake zijn van dwang richting inwoners. Stimuleren om 

te verduurzamen moet het uitgangspunt zijn. Echter niet ten koste van alles, en waar nodig met 

voortschrijdend inzicht. Innovatie in duurzaamheid gaat zo snel, dat we ons nu niet moeten 

vastzetten op één oplossing. 

 

In 2017 hebben we het gescheiden afval inzamelen ingevoerd in de gemeente Heusden. Veel 

inwoners zijn niet tevreden met het huidige inzamelsysteem. VVD Heusden is ervan overtuigd dat 

het anders zou kunnen, daarom willen we ook blijven kijken naar andere mogelijkheden. 

 

Wat willen we concreet gaan doen: 

 Éérst zon op dak, daarna pas overgaan op alternatieven voor energie-opwekking; 

 Het verduurzamen van gemeentelijke gebouwen verder doorzetten; 

 Oprichting van een regionaal energiebedrijf om iedereen mee te laten delen in de 
inkomsten uit zonnevelden; 

 Grootschalige opwek van energie met windmolens past beter op locaties buiten onze 

gemeente (bijvoorbeeld op zee); 

 Géén nieuwe initiatieven voor grootschalige opwek via zonnevelden totdat de 
transportcapaciteit voor energie op orde is; 

 Onderzoek naar na-scheiding van ingezameld afval op industriële schaal;  

 Twee keer per jaar gratis een storting van grof afval voor onze inwoners op de 
milieustraat. 
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Veiligheid 

 

Veiligheid is één van de kerntaken van de overheid. De overheid maakt afspraken met inwoners, 

bedrijven en politie, maar spreekt betrokkenen aan op hun verantwoordelijkheid.  Veiligheid is 

een gezamenlijke verantwoordelijkheid van ons allemaal: inwoners, bedrijven en de gemeente.  

 

Veel inwoners voelen zich niet altijd 

veilig in de eigen woonomgeving. Om 

ons veilig te kunnen voelen, hebben we 

met elkaar afspraken gemaakt over hoe 

we willen samenleven. En als we ons 

daaraan houden is er geen handhaving 

nodig. We hebben bijvoorbeeld 

afspraken over rijsnelheid in de 

woonwijken, over hoe je met elkaar 

omgaat en over hoe je van je afval 

afkomt afspraken gemaakt. Maar meer en meer zien we dat een deel van onze inwoners lak heeft 

aan deze afspraken. Een aantal inwoners vindt het normaal dat je afval naast een vuilcontainer 

zet en het opruimen door de andere inwoners laat betalen, en anderen vinden het normaal dat als 

je naar huis rijdt, je veel te hard door de woonwijk scheurt met alle mogelijke (catastrofale) 

gevolgen van dien.  

 

VVD Heusden vindt dat niet normaal en ondersteunt initiatieven van inwoners om met elkaar te 

werken aan een veiligere woonomgeving in Heusden, zoals buurtpreventie en WhatsApp-

groepen. Wat betreft de VVD Heusden moet het met elkaar in gesprek gaan over ‘normale’ 

samenlevingsafspraken weer de norm worden. Laten we het niet te gemakkelijk op handhaven 

door BOA’s of politie afschuiven. Bij overlast weten we overigens niet altijd wie deze veroorzaakt. 

Daarom wil de VVD Heusden dat we een mobiel camerasysteem krijgen en de afspraak dat we 

deze kunnen inzetten op/bij overlastgebieden om de veroorzakers te achterhalen en aan te 

pakken. 

 

VVD Heusden ondersteunt de huidige krachtige aanpak van drugscriminaliteit. Woningen en 

bedrijfspanden worden gesloten als er drugs geproduceerd of grootschalig verhandeld wordt. We 

accepteren niet dat het normaal gevonden wordt om harddrugs te gebruiken. Daaronder valt ook 

het niet normaal vinden dat op een feestje naast drank en hapjes er ook voor verdovende 

middelen wordt gezorgd.  
 

Georganiseerde criminaliteit ondermijnt de gehele gemeenschap. Zij die in de onderwereld geld 

verdienen aan criminele activiteiten zorgen voor veel overlast in de bovenwereld. En de gevolgen 

voor onze inwoners zijn fors. Denk aan schietincidenten, inwoners die benaderd worden en 

overstag gaan ruimtes te verhuren, inzet van en beslag op de politie, waardoor de politie voor 
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allerlei andere belangrijke zaken geen tijd heeft. Dit is duidelijk een strijd van de lange adem. VVD 

Heusden wil deze periode extra aandacht voor mensen die in de fuik van ondermijning dreigen 

terecht te komen. Met een grote publiekcampagne gaan we onze inwoners erop wijzen dat een 

‘simpele vriendendienst’ misschien wel het faciliteren van keiharde criminaliteit kan zijn of het 

begin van een ongewilde criminele carrière.  

 

In noodsituaties kan elke minuut cruciaal zijn. Daarom is het belangrijk dat hulpdiensten zoals 

brandweer en politie snel ter plaatse zijn. VVD Heusden wil in iedere grotere kern van Heusden 

een brandweerpost behouden. In Drunen is dringend behoefte aan een nieuwe brandweerpost, 

wat betreft VVD Heusden, zal de politie daarbij een eigen post krijgen. Grote waardering hebben 

we voor de talloze brandweervrijwilligers die zorgen voor onze veiligheid. De inzet van politie 

gebeurt door te werken aan Heusdense zaken, maar ook door zichtbaar in Heusden te zijn. Helaas 

is de benodigde inzet niet goed verdeeld over de ’politieregio’s. Daarom vraagt de Heusdense 

VVD om de politie-inzet fair te verdelen.  
 

 

Wat willen we concreet gaan doen: 

 Hard blijven optreden tegen drugscriminaliteit en ondermijning; 

 

 Publiekscampagne “Blijf er bij weg” waar bij we mensen wijzen op hoe ondermijning 

werkt; 

 

 Aandacht van mobiele toezichtcamera’s; 

 

 Lobbyen voor een eerlijkere verdeling van de politie inzet.   
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Verkeer 
 

Verkeer binnen onze gemeente is een actueel thema. Er staan grote veranderingen gepland de 

komende jaren die impact hebben op de leefomgeving van veel inwoners. Voor de ene inwoner 

betreft het een compleet nieuwe inrichting van zijn of haar straat, voor de ander verandert alleen 

de weg waarover ze de gemeente in- of uitrijden.  

 

De aanleiding van deze verandering is de uitvoering van de Gebiedsontwikkeling Oostelijke 

Langstraat (GOL). De GOL is een regionale gebiedsontwikkeling welke plaatsvindt op het 

grondgebied van de gemeenten ’s-Hertogenbosch, Heusden en Waalwijk. Het doel van het 

project is behoud van natuur, verbetering van de doorstroming op de A59 en de aanleg van een 

nieuwe verkeersstructuur in en rondom de kernen langs de A59. De regie over, van en voor het 

GOL is overgenomen door de provincie, maar als gemeente houden we een belangrijke stem in 

de plannen. VVD Heusden is altijd voorstander geweest van de plannen uit het GOL , omdat het 

belangrijk is voor onze gemeente dat onze bedrijfsterreinen en woongebieden ook in de toekomst 

goed bereikbaar blijven. 

 

Samen met het GOL project wordt er ook een nieuw Gemeentelijk Verkeers- en Vervoersplan 

(GVVP) opgesteld. Door het uitstel van de GOL plannen, laat ook het GVVP op zich wachten. Dit 

komt, omdat alle plannen nauw met elkaar verweven zijn. VVD Heusden maakt zich sterk om 

ervoor te zorgen dat de GOL plannen zo snel mogelijk definitief worden en het GVVP daar meteen 

op volgt. Dit geeft duidelijkheid en zekerheid voor onze inwoners wat er gaat veranderen in de 

nabije omgeving. Ook komen mogelijke knelpunten snel naar voren zodat we daar met 

toekomstige maatregelen rekening mee kunnen houden. Voor deze maatregelen willen we 

voldoende budget beschikbaar kunnen stellen. De maatregelen uit het GVVP zijn voor de lange 

termijn en hebben invloed op ieders leefomgeving. Tot het GVVP vastgesteld is, moeten we geld 

beschikbaar hebben om knelpunten met tijdelijke maatregelen meteen op te kunnen lossen.  

 

Om onze wegen comfortabel en veilig te houden is goed onderhoud belangrijk. Door stijgende 

kosten in de bouw en infra en het einde van de levensduur van veel wegen in onze gemeente is er 

de komende jaren meer geld nodig voor dit onderhoud. 
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Wat willen we concreet gaan doen: 

 Snelle uitvoering van de GOL-plannen; 

 

 Meer budget beschikbaar voor het Gemeentelijk Verkeers- en Vervoersplan; 

 

 Tijdelijk meer geld beschikbaar voor urgente verkeersknelpunten; 

  

 Meer budget voor onderhoud van wegen; 

 

 Asfaltfietspaden tussen Haarsteeg en Heusden; 

 

 Een fiets- en voetgangersbrug naast de huidige Kennedybrug in Vlijmen; 

 

 Vervanging van de huidige (versleten) fietspaden langs de Statenlaan in Drunen  
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Openbare ruimte 
 

In onze gemeente hebben we heel veel groen. Zowel in de wijken als in de natuurgebieden die 

(gedeeltelijk) binnen onze gemeente liggen. Al deze natuur en groene gebieden hebben een 

positieve aantrekkingskracht op recreanten en toeristen, maar ook onze eigen inwoners genieten 

er volop van. Voor onze eigen inwoners is het fijn wonen in een groene omgeving, en de 

plaatselijke economie (voornamelijk MKB-bedrijven) zijn blij met de toeristen en recreanten.  

 

Samen met groen hebben we ook veel water in onze gemeente. Water in diverse sloten en 

recreatieplassen, maar ook water van boven. In de jaren 2020 en 2021 hebben we regelmatig bij 

hevige buien gezien dat er wateroverlast ontstaat. Voor onze inwoners erg vervelend, zeker 

wanneer dit meerdere keren voorkomt. Om dit aan te pakken hebben we als gemeente een 

duidelijke taak. Vooral nu het einde van de levensduur bereikt is van veel rioleringen in 

woonwijken die in de jaren zestig gebouwd zijn. 

 

 

Wat willen we concreet gaan doen: 

 Een hoger kwaliteitsniveau voor het onderhoud van groen in de wijken; 

 

 Meer geld uitgeven aan het onderhoud van rioleringen en groen; 

 

 Bestaande (verouderde) riolering vervangen door een gescheiden stelsel;  

 

 Overloopgebieden op de plaatsen waar hevige wateroverlast is;  

 

 Aandacht voor de kwaliteit van zwemwater in de gemeente; 

 

 Meer laadpalen voor elektrische auto’s in de openbare ruimte . 
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Zorg en jeugdzorg 
 

Zorg moet makkelijk toegankelijk zijn voor iedereen, die dat nodig heeft. Wij pleiten dan ook voor 

één duidelijk toegangspunt voor zorg in de gemeente, zowel voor jeugdzorg als voor 

volwassenenzorg: het zorgloket Heusden. Dit loket moet onder alle inwoners bekend zijn, ruime 

openingstijden kennen en men moet er makkelijk en laagdrempelig kunnen binnenlopen met 

allerlei zorgvragen. De medewerkers begeleiden de inwoner verder naar de juiste vervolgstap. Dit 

hoeft niet altijd een medisch traject te zijn, maar kan ook schuldhulp inhouden of leiden tot hulp 

bij het invullen van formulieren, het inschrijven bij een sportclub of bijvoorbeeld het koppelen aan 

een maatje. Hierbij staat een gezinsgerichte aanpak voorop en krijgt de hulpvrager (het gezin) 

een vast aanspreekpunt. Op deze manier krijgt de inwoner snel hulp, zodat de problemen niet 

verder uit de hand lopen en is er overzicht voor zowel de inwoner alsook voor de 

instantie/gemeente. Belangrijk voor VVD Heusden is dat ook breder gekeken wordt, dan alleen 

naar de persoon zelf, omdat sommige problemen samenhangen met omstandigheden binnen het 

gezin. De gemeente kan zo eerder ingrijpen en hulp op maat regelen, wat kostenbesparend werkt 

én resulteert in gezondere en gelukkigere inwoners. 

 

Niet iedere hulpvraag is een zorgvraag. Een goed onderzoek vooraf en een brede benadering, 

zoals hierboven toegelicht, zijn wat betreft VVD Heusden essentieel. Wat je zelf kunt doen, soms 

met een bemoedigend duwtje in de rug, doe je zelf. Als je echt hulp nodig hebt, dan moet je die 

ook snel kunnen krijgen. 

  

Hiervoor is het nodig dat de Jeugdzorg, maar op termijn ook zorg voor volwassenen, op 

gemeentelijk niveau anders wordt ingericht. Als VVD Heusden, vinden wij dat de gemeente haar 

zorgloket goed in de markt moet zetten. 

 

 

Wat willen we concreet gaan doen: 

 Zorgloket met ruime openingstijden; 

 

 Marketingcampagne voor het vernieuwde zorgloket/ Bijeen; 

 

 Om zorgkosten in de hand te houden moeten we nu durven te investeren; 

 

 We moeten van recht op zorg naar behoefte op zorg; 

 

 Duidelijke (zakelijke) afspraken met aanbieders in de (Jeugd)zorg; 

 

 Gemeente Heusden moet voorop blijven lopen binnen het zorgdomein . 
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Onderwijs en jeugd 
 

Op het gebied van huisvesting van ons onderwijs staat er de komende jaren nogal wat op de 

planning. Nieuwbouw van de Leilinde en de Dromenvanger in Oudheusden, nieuwbouw voor de 

Bussel in de wijk De Grassen in Vlijmen en nog een aantal verbouwingen van bestaande 

schoolgebouwen. Ook komt de huisvesting van het d’Oultremont college de komende jaren op 

de agenda te staan. Hier hangen behoorlijke kosten mee samen. Uiteraard vinden we als VVD 

Heusden dat de gemeente voor goede schoolgebouwen moet zorgen, dat ze modern zijn en 

voldoen aan de huidige eisen, zoals de regelgeving rondom bijvoorbeeld frisse scholen. Ook 

vinden we het binnen de perken blijven van de kosten hierin belangrijk. Er is op het gebied van 

verduurzaming van deze gebouwen vaak sprake van voortschrijdend inzicht. Daarom houden we 

vast aan de BENG-norm. Over de inhoud van het onderwijs gaan de scholen natuurlijk zelf, maar 

VVD Heusden ziet de komende jaren graag een verdere aansluiting tussen school en het 

bedrijfsleven in onze gemeente.  

 

Extra aandacht gaat de komende vier jaar uit naar het initiatief van Kansrijk Elshout om te komen 

tot een Multi-Functionele Accommodatie (MFA) in dat dorp. Wat de VVD betreft wordt dit 

veelbelovend initiatief serieus onderzocht.  

 

Om de jeugd ook binnen onze gemeente te houden, vinden wij dat de jongerenorganisaties die al 

actief zijn in onze gemeente, meer zichtbaar mogen zijn. Niet alleen als het niet goed gaat met 

de jongeren, maar ook bij het organiseren van evenementen e.d. waarbij ontmoeten en sociaal 

contact centraal staat. Hierbij dient ook onderscheid gemaakt te worden tussen jeugd tot 18 jaar 

en de leeftijdscategorie 18-27.  

 

 
Wat willen we concreet gaan doen: 

 We houden vast aan de BENG-norm bij het (ver)bouwen van scholen 
 

 Extra inzet voor een optimale aansluiting tussen school en het bedrijfsleven 
 

 Serieus onderzoek naar kansrijkheid MFA Elshout 
 

 Aandacht voor de leeftijdsgroep 18-27 als het gaat om sociale samenhang 
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Welzijn en senioren 

In Heusden wonen steeds meer senioren. Dat zal de komende jaren blijven toenemen. 

VVD Heusden vindt het belangrijk dat er voldoende mogelijkheden zijn om elkaar te 

ontmoeten. 

De senioren van twintig jaar geleden zijn niet vergelijkbaar met de senioren van nu. Waar 

je voorheen al op je 65e achter de geraniums zat, merken we nu dat de inwoners van die 

leeftijd daar veelal nog lang niet aan toe zijn. Ze zijn actief en vaak nog werkzaam. Velen 

kunnen zich dan ook helemaal niet vinden in de beleving dat ze onder dezelfde categorie 

geschaard worden als de oudere inwoners van onze gemeente. Wij vinden dat hier meer 

aandacht aan besteed kan worden in onze voorzieningen en de manier waarop we deze 

doelgroepen aanspreken. 

Er zijn voldoende mogelijkheden voor senioren om zichzelf te kunnen na-en bijscholen op 

allerlei gebieden, maar tenminste in het werken met de computer en het internet, zodat 

ook deze doelgroep kan bijblijven met de huidige (IT)ontwikkelingen. Te denken valt aan 

informatieavonden of workshops, georganiseerd door de vele organisaties binnen onze 

gemeente die vaker met deze doelgroepen werken.  

Het is belangrijk dat oudere senioren zelfstandig de weg naar de juiste hulp en informatie 

blijven vinden, voor zover zij daarbij niet geholpen kunnen worden door hun directe 

omgeving. De verspreiding van informatie kan volgens VVD Heusden daarom niet alleen 

via internet gaan, maar verspreiding via huis-aan-huisbladen, of bijvoorbeeld via een 

aparte hulpfolder, moet de gemeente blijven faciliteren. Het loket van Bijeen moet fysiek 

en telefonisch ruimere openingstijden kennen en er zal in de nabije toekomst ook naar 

andere manieren van informatieverspreiding gekeken moeten worden, gezien de geijkte 

manieren door de komst van internet steeds meer verdwijnen. 

 
Wat we concreet willen gaan doen: 

 Aandacht voor verschillende leeftijden binnen de doelgroep ‘senioren’; 
 

 Informatie vanuit de gemeente dient ook huis-aan-huis opgenomen te blijven worden 
en niet alleen via internet beschikbaar te zijn; 

  

 Laagdrempelige scholingsmogelijkheden voor senioren, met name op het gebied van 
internet en social media. 
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Werk en inkomen 
 

De beste sociale voorziening is een betaalde baan. VVD Heusden wil dat iedereen die kan werken 

ook werkt. Wij vinden het vanzelfsprekend dat je er zelf alles aan doet om aan het werk te komen. 

Waar nodig krijg je hulp. Zo wordt er bij Baanbrekers (uitvoeringsorganisatie voor de 

participatiewet in de Langstraat) bijvoorbeeld gekeken of je opleidingsniveau en vaardigheden 

voldoende zijn en wat er eventueel nog meer nodig is om een baan te kunnen vinden. Waar nodig 

moeten mensen omgeschoold worden richting een geheel andere sector. Ook als dit om een extra 

investering vraagt. 

 

Uitkeringen zijn altijd tijdelijk. Wie in een uitkeringssituatie belandt, moet zo snel mogelijk weer 

aan het werk. Alleen voor mensen die echt niet kunnen werken is er langdurige ondersteuning. 

VVD Heusden wil dat iemand die van een uitkering naar een baan gaat, er financieel merkbaar op 

vooruit gaat. Dit betekent ook dat van de gemeente verwacht mag worden dat zij probeert om te 

beperken dat er bij gezinnen netto onderaan de streep minder overblijft als door stijging van het 

inkomen bepaalde voorzieningen wegvallen, bijvoorbeeld door een voorziening trapsgewijs af te 

bouwen bij stijging van het inkomen. In de Langstraat moeten we durven voorop te lopen op dit 

gebied. We moeten experimenteren, zodat het voor betreffende inwoners aantrekkelijker wordt 

om te gaan werken! 

 

 

Wat we concreet willen gaan doen: 

 Baanbrekers blijft mensen duwen richting werk.  Streng, rechtvaardig maar met een 

vriendelijk gezicht; 

 

 Waar nodig mag op individueel niveau extra geïnvesteerd worden om een kandidaat 

naar duurzaam werk te begeleiden; 

 

 In de Langstraat moeten we experimenten opzetten om werk meer te laten lonen.  
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Cultuur 

In onze gemeente zijn vele clubs en verenigingen actief op het gebied van cultuur. Van 

kleine vrijwilligersorganisaties tot grote culturele kolossen. VVD Heusden vindt het 

belangrijk dat het cultuurbudget op een efficiënte manier wordt ingezet, zodat we ee n 

keur aan culturele organisaties blijven houden. Ook willen we dat de gemeente meer 

inzicht krijgt in wat de organisaties met het subsidiegeld doen. Uiteindelijk is het culturele 

en/of creatieve resultaat belangrijk, maar mag het in de organisaties zelf soms wat 

efficiënter geregeld worden. Wij vinden dat de gemeente hier eisen aan mag stellen als 

zij een subsidie verleent. 

Dit houdt ook in dat het meeste geld wat ons betreft niet als vanzelfsprekend naar de 

grootste organisaties gaat. Wij zouden graag zien dat de Voorste Venne, het Pieck en de 

bibliotheek onder één gezamenlijk bestuur vallen, als zijnde een breed cultureel p latform 

binnen onze gemeente, waarin daarnaast ook plek is voor kleinere culturele organisaties. 

Op die manier wordt de subsidiepot beter besteed en is er ook weer meer financiële 

ruimte voor kleinere verenigingen en organisaties zoals bijvoorbeeld het 

Gouverneurshuis. Het ultieme doel hierin is dat zij elkaar vinden en gezamenlijk een 

bruisend cultureel spectrum neerzetten binnen de gemeente. 

De bibliotheek heeft wat ons betreft daarnaast nog een andere opgave. In onze gemeente 

hebben we te maken met meerdere kernen. Gezien de ontwikkelingen op het gebied van 

digitale informatievoorziening, internet, social media en digitaal onderwijs vind t VVD 

Heusden het een must dat de bibliotheek zich doorontwikkelt naar een bibliotheek van 

de toekomst. In de ons omliggende gemeenten gebeurt dit al een aantal jaren. We hebben 

voor ogen dat er in elke kern en op elke basisschool een passende vorm van de bibliotheek 

aanwezig is, die voor jong en oud makkelijk toegankelijk is. Dit bevordert ook de 

leesvaardigheid en algehele ontwikkeling binnen verschillende leeftijdsgroepen. 

In onze gemeente worden ook ontzettend veel evenementen, open dagen en cursussen 

georganiseerd. Helaas is niet altijd duidelijk wat er wordt georganiseerd en wanneer. 

Omdat wij erin geloven dat elkaar ontmoeten heel belangrijk is voor een fijn leefklimaat 

en cultuur (en ook sport) daarin een verbindende factor kan zijn, vinden wij dat de 

gemeente een evenementenkalender moet faciliteren, waar alle organisaties hun 

evenementen gratis kunnen aanmelden en waarop onze inwoners duidelijk kunnen zien 

wat er wanneer en waar georganiseerd wordt. 
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Wat we concreet willen gaan doen: 

 Meer inzicht in de besteding van het subsidiegeld door culturele instanties; 

 

 Bibliotheek, Voorste Venne en het Pieck onder één gemeenschappelijk bestuur en 

management; 

  

 Het stimuleren van de bibliotheek om een ontwikkelingsslag te maken in de manier 

waarop zij momenteel georganiseerd is; 

  

 Evenementenkalender voor alle culturele instanties in de gemeente. 
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Sport 
 

Heusden scoort goed op het gebied van sport. We 

hebben een rijk verenigingsleven en veel sportende 

inwoners. Dit is niet alleen pure winst omdat sport en 

bewegen bijdraagt aan een gezondere samenleving, 

maar het zorgt ook voor binding en verenigingsgevoel in 

onze kernen. Wat de VVD betreft blijven we gaan voor 

het hoogst haalbare op het gebied van breedtesport. Dit 

vraagt ook om investeringen en visie. 

 

Waar het nodig is investeren we in uitbreiding van de faciliteiten. Hierbij moet wel de spelregel 

zijn dat een club duurzame groei al effectief heeft laten zien. Een mooi voorbeeld hiervan is het 

veldtekort bij voetbalvereniging Nieuwkuijk wat op te lossen is door het aanleggen van een 

kunstgrasveld. 

 

De komende jaren gaan we ook stapsgewijs aan de slag met de sportparken de Schroef en de 

Hoge Heide. Van een verzameling sportclubs bij elkaar moeten deze locaties transformeren in 

openbare parken waar de aanwezige clubs gebruik maken van elkaars  faciliteiten, vrijwilligers, 

kennis en kunde.  

 

Tot slot gaan we proberen kampioen te worden met de vergroening van onze sportverenigingen. 

Niet alleen omdat dit bijdraagt aan een duurzaam Heusden, maar ook omdat de vaste lasten van 

onze verenigingen hiermee kunnen dalen. Zo wint dus iedereen. Waar nodig moeten we als 

gemeente bereid zijn hier de clubs te helpen met bijvoorbeeld voorfinanciering.  

 

 

Wat we concreet willen gaan doen: 

 Investeren in sportparken de Schroef en de Hoge Heide; 

 

 VV Nieuwkuijk krijgt een kunstgrasveld; 

 

 Verenigingen worden geholpen met het vergroenen van hun accommodaties. 
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Onze gemeente 
 

We blijven kijken wat de beste schaal is om de taken voor onze 

inwoners te kunnen uitvoeren. Op dit moment is dat nog 

absoluut op de schaal van het huidige Heusden. Groot genoeg 

om met kwaliteit de taken uit te voeren, klein genoeg om korte 

lijnen te hebben met onze inwoners. Met 45.000 inwoners en 

ruim 300 medewerkers telt Heusden serieus mee in de regio.  

 

Heusden heeft de juiste schaal om korte lijnen te onderhouden met onze inwoners en 

ondernemers. Van samenspraak vooraf worden plannen inhoudelijk beter en kunnen mogelijk 

ook tijdrovende juridische trajecten worden voorkomen. Wat ons betreft komt er dan ook een 

duidelijk kader waarin de participatie met onze inwoners wordt vastgelegd. Ook voor digitale 

participatie moet in dit kader aandacht zijn. In coronatijd moest er noodgedwongen worden 

geëxperimenteerd met digitale bijeenkomsten met onze inwoners. In het begin lastig maar 

uiteindelijk gaf het ook het beeld dat niet alleen de Usual Suspects langskomen om mee te praten. 

Wat ons betreft krijgt dit dan ook een vaste plek bij grote projecten en bouwplannen.  

 

Het staat in de sterren geschreven dat er iets gaat gebeuren met het huidige gemeentehuis in 

Drunen. Dit biedt kansen voor bijvoorbeeld ontmoeten en wonen op deze locatie. Wat ons betreft 

blijft het oude gebouw zeker staan en komt er ergens in het centrum van Drunen een locatie met 

baliefunctie van de gemeentelijke organisatie. Het oude gebouw blijft beschikbaar om te 

trouwen. Hier moet je ook geregeld buiten gewone kantoortijden terecht kunnen met je vraag. 

De huidige openingstijden zijn niet meer van deze tijd en passen niet bij een moderne 

gemeentelijke organisatie. 

 

 

Wat willen we concreet gaan doen: 

 De omvang van Heusden is (voorlopig) nog steeds de beste schaal; 

 

 Er blijft een baliefunctie in Drunen; 

 

 Klantgerichte openingstijden; 

 

 Samendoen, samen sterk. Op naar een participatiekader; 

 

 Digitale participatie wordt een blijvertje. 
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Gemeentelijke financiën 
 

Veel taken dienen door een gemeente 

uitgevoerd te worden, daarvoor is geld 

nodig. In 2022 wordt er zo’n 126 miljoen 

euro via de gemeente uitgegeven. Per 

inwoner krijgt de gemeente Heusden vanuit 

Den Haag ruim 1.400 euro. Daarnaast wordt 

er per inwoner 146 euro via de woningen 

door de OZB betaald. Het goed beheren van 

deze uitgaven is dan ook belangrijk. De VVD 

Heusden is er trots op dat we binnen 

Nederland tot de gemeentes behoren die een lage bijdrage via de lokale belastingen aan de 

inwoner vragen. 

 

Wat de VVD betreft gaan we de lokale belastingen enkel met inflatiecorrectie verhogen. Doordat 

iedere euro maar 1 keer uitgegeven kan worden, betekent dit dat er keuzes gemaakt moeten 

worden door B&W en de gemeenteraad. 
 

De algemene reserve is als een spaarrekening. Je houdt geld achter de hand voor (on)verwachte 

uitgaven. In 2022 is per inwoner zo’n 528 euro in de spaarpot aanwezig. Maar met alles wat al 

gepland is, weten we dat de spaarpot naar 295 euro per inwoner in 2024 daalt. Sommige politieke 

partijen willen flink ingrijpen op de spaarrekening en naar een minimaal vereist niveau gaan. Dat 

zou betekenen dat we in 2024 ver onder de vereiste stand zitten. De VVD Heusden wil een 

spaarrekening waarmee je uitgaven, die je al gepland hebt, op kunt vangen. Als je de 

spaarrekening niet gevuld hebt kunnen uitgaves voor bijvoorbeeld verkeersmaatregelen en GOL, 

die daarvoor getroffen moeten worden, alleen uitgevoerd worden door de OZB fors te verhogen.  

 

 
Wat willen we concreet gaan doen: 

 Lokale lasten blijven laag; 
 

 De Algemene Reserve blijft op een veilig niveau. 
 

 


